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 Bizottságunk a 2009. évi küldöttgyűlés után, Holczer Violetta EB taggal kiegészülve, 
látott  hozzá  a  munkájához.  A  kétéves  munkatervünk  összeállítása  során  nagy 
hangsúlyt  fektettünk  a  FEKOSZ  szervezetének  takarékos  és  biztonságos 
működtetésének  elősegítésére,  a  kiadások  folyamatos  ellenőrzésére,  valamint  a 
bevételi  források  felkutatására.  A  FEKOSZ  elnökségével  közösen,  illetve  jól 
együttműködve szerveztük a programjainkat.
 Az EB rendszeresen részt vett az elnökségi üléseken, ahol olykor-olykor vitázva, de 
a reális lehetőségeihez mérten konstruktív  javaslataival  segítette  annak munkáját. 
Ennek során folyamatosan beszámoltattuk az irodavezetőt  a FEKOSZ mindenkori 
pénzügyi helyzetéről, a bevételek és a kiadások alakulásáról, a programok pénzügyi  
elszámolásáról és az iroda működtetéséről. 
  Telephelyváltással  és  irodaköltöztetéssel  próbáltuk  a  FEKOSZ  rezsi  költségeit 
csökkenteni,  melyek  az  OKM  ill.  NEFM  támogatás  folyamatosan  csökkenő 
tendenciája  mellett  újragondolásra  kényszerítette  az  iroda  bérlés  és  irodavezető 
alkalmazásának a feltételeit, oly módon, hogy hosszabb távon is hatékony és stabil 
működést biztosíthassunk.  Az átköltözés után, valamint az előző küldöttgyűlés után 
is  átfogó  ellenőrzést  végeztünk  a  költözés-  és  az  adminisztrációs  fegyelem,  az 
irattárazás  és  a  leltározás  tekintetében.  Elvégeztük  az  elhasználódott  és 
feleslegessé  vált  leltári  eszközök  selejtezését  és  az  éves  leltározást.  A  felmerült 
hiányosságok megszüntetésére javaslatot tettünk a FEKOSZ elnöksége felé, melyet 
megtárgyaltak és el is fogadtak.
  Sajnos a jövőre nézve aggasztók a kilátásaink. Mára ugyanis nyilvánvalóvá vált,  
hogy a minisztériumi támogatással a jövőben nem számolhatunk, viszont a tagdíjból 
és  a  pályázatokból,  valamint  az  egyéb  bevételeinkből  a  FEKOSZ  működtetése 
hosszabb távon nem finanszírozható.  A gazdasági  válság hatásait  mi  sem tudtuk 
figyelmen  kívül  hagyni,  ezért  programjainkat  és  pénzügyi  kereteinket  még 
gondosabban  próbáltuk  megtervezni.  A  rendezvényeinket  közel  önköltségesen 
szerveztük,  ennek  eredményeként  biztosítottnak  látszik  az  idei  működésünk.  Az 
érzékelhető  gazdasági-  és  társadalmi  változások  hatásait  figyelembe  véve  a 
klasszikusan  „nagy”  rendezvényeinket  sajnos  továbbra  sem  áll  módunkban 
megrendezni. 
 A FEKOSZ 2010.  évi  közhasznúsági  jelentését  és a mérleget  idén sem sikerült 
határidőre megkapnunk. Az EB tagjaival folytatott egyeztetés alapján elfogadásra a 
küldöttgyűlés elé terjesztjük. 
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